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Ocmanický zpravodaj 
Prosinec 2022 
 
 

 
 
 

 
 
 

Vážení spoluobčané, opět se vám dostává do ruky tištěný obecní 
zpravodaj, který budeme vydávat s půlroční pravidelností. Chceme touto 
formou přibližovat naše plány a také to, jak se nám je daří realizovat, i pro 
ty občany, kteří nevstupují do prostředí internetu. Najdete zde informace 
o práci zastupitelstva, o kulturních a společenských akcích, o činnostech 
místních spolků. 
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Vážení spoluobčané, opět se vám dostává do ruky tištěný obecní 
zpravodaj, který budeme vydávat s půlroční pravidelností. Chceme touto 
formou přibližovat naše plány a také to jak se nám je daří realizovat i pro 
ty občany, kteří nevstupují do prostředí internetu. Najdete zde informace 
o práci zastupitelstva, o kulturních a společenských akcích, o činnostech 
místních spolků. 
Dříve než začneme, je potřeba poděkovat minulému zastupitelstvu za 
jeho práci. 

 
Opět prožíváme adventní čas a přípravy na Vánoce vrcholí. Svátky 
klidu, pohody, lásky a míru. Všichni jsme si jistě během roku 
uvědomili, že nic z výše jmenovaného není samozřejmostí. Vše si 
musíme sami vytvářet ve svých srdcích, ve své rodině, mezi přáteli i 
mezi národy. Vzájemný respekt k druhým je důležitý. Letošní vánoce 
nebudou pro mnoho lidí v poklidu a míru. Mnoho lidí nebude pod 
stromečkem se svojí rodinou, přáteli, ale nebudou ani ve svých 
domovech. Přesto mnoho z nich bude šťastných. 
Vánoce jsou svátky smíření. Otevřme v tento čas svoje srdce a věřme, 
že náš život tím bude lepší a my šťastnější. Ne někdy, né až…, ale právě 
teď, a každý další den. Nečekejme, až založíme rodinu, až děti 
vyrostou, až budeme mít lepší práci, lepší auto, pojedeme na skvělou 
dovolenou. Nikdy není vhodnější čas na to "být šťastný" a učinit 
šťastnými jako právě teď. Žít a prožít tuto chvíli, tento den! A těšit se z 
ní! Štěstí není cíl. Nejde k němu dojít. Štěstí je cesta, cesta našim 
životem, na které denně potkáváme lidi. Jsou tací, co nám pomohli a 
náš život něčím obohatili. A pak ti druzí, možná úspěšní, bohatí, co 
naším životem jen prošli. 
Na ty druhé většinou časem zapomeneme, ale ti první, kteří ve vašem 
životě něco znamenají, jsou pro nás důležití a nemusí být zrovna 
"nejlepší". Nemají nejvíc peněz, nejsou výrazně úspěšní a mnohdy ani 
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mimořádně nadaní. Jsou to však ti, kdo se o nás starají, nastaví svoji 
náruč, když potřebujeme třeba jen pohladit. I přes své starosti a 
trápení jsou nám nablízku, ať se děje cokoliv. Na takové se 
nezapomíná... 
Kam patříme my? Znají nás lidé jen "od vidění" nebo jsme pro ně 
"důležití".  Kdesi hluboko v nás všichni tušíme, že důležitá věc v životě 
není to, abychom sami vyhrávali. Důležitější je pomáhat vyhrávat 
druhým.  Ani svíčka neztratí nic ze své síly, když se použije k zapálení 
svíčky druhé.  
Prožijme vánoce, kdy si ve svých rodinách společně sedneme ke stolu, 
šťastně vydechneme, zatlačíme slzu dojetí jak je nám krásně. Krásně, 
protože jsme spolu a o tom by měly ty skutečné Vánoce být. O radosti, 
že jsme tu jeden pro druhého. A o štěstí, že je nám společně dobře. 
Protože to je ten největší dárek, který můžeme najít (nejenom) pod 
vánočním stromkem. 

 

Přesně takové vánoce ve společnosti blízkých a hodně 
zdraví, štěstí a úspěchů v nadcházejícím roce 2023 
vám přeje zastupitelstvo.  

 
 
 
Slovo starosty           

Narodil jsem se v roce 1973 v Třebíči. Vystudoval jsem střední 
Elektrotechnickou školu v Brně. Přes 20 let pracuji jako policista, jsem 
ženatý a mám 4 děti. Největším koníčkem je pro mě rodina, dům, zahrada 
a sport.  
Dění kolem nás mě nikdy nenechávalo lhostejným a jelikož mi záleží na 
mém okolí a místě, kde žiji se svou rodinou, rozhodl jsem se v roce 2018 
vedle své práce i kandidovat do zastupitelstva obce. V komunálních 
volbách 2022 jste svými hlasy rozhodli a zvolili mě do funkce starosty.  
Rád bych přispěl k tomu, aby rozvoj obce byl promyšlený a ku prospěchu 
občanů.  
Děkuji vám za Vaše hlasy a důvěru.  
Vladimír Šťáva - starosta obce 
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Zprávy z úřadu           

První akcí letošního roku byla, jako každý rok, Tříkrálová sbírka Oblastní 
charity Třebíč na pomoc sociálně potřebným. Mottem sbírky pro letošní 
rok byla "Pomoc rodinám a lidem v nouzi u nás i v zahraničí a podpora 
charitního díla". Přispěli jste částkou 14 281,- Kč. 

V Náměšti nad Oslavou začala pracovat Občanská poradna, která nabízí 
bezplatnou sociální službu odborného sociálního poradenství. Je 
nezávislým místem bezplatné, diskrétní, nestranné a profesionální 
pomoci, provázející občany při jejich obtížích. Služba je určena lidem, kteří 
nedokážou vlastními silami hájit své oprávněné zájmy, účinně vyjádřit své 
potřeby nebo neznají svá práva a povinnosti. O pomoc nebo radu se 
můžete obracet na adrese Masarykovo nám. 100 ( Stará radnice – 
vnitroblok) v poradních hodinách čtvrtek 8:00 – 12:00, 13:00 – 17:00 

Nejvýznamnější událostí podzimu byly bezesporu volby do obecních 
zastupitelstev, ve kterých jste si zvolili nové zastupitele. Poprvé v počtu 
sedmi členů. Svou projevenou vůlí jste poslali do zastupitelstva mladé 
občany a doufáme, že vnesou svěží vítr do naší obce.  Na ustavující schůzi 
byl zvolen starostou obce pan Vladimír Šťáva a místostarostkou zůstává i 
pro nadcházející volební období paní Jitka Borůvková.  
Velkým úkolem pro zastupitelstvo a především pro pana starosty v příštím 
roce bude řešení veřejného osvětlení. Neočekávaně pro nové 
zastupitelstvo započnou práce na uložení elektrického vedení do země 
firmou E.ON již na přelomu roku. Veřejné osvětlení se mělo měnit 
v součinnosti s uložením el. vedení do země. Protože minulé vedení obce 
nevyřídilo projekt veřejného osvětlení, ani stavební povolení, ačkoli na to 
mělo celé volební období, bude to v současnosti prioritní záležitost. 
Bohužel bývalá paní starostka předala nastupujícímu panu starostovi a i 
minulému zastupitelstvu o této akci informace, že se uložení vedení do 
země konat nebude.  I proto bylo na zasedání minulého zastupitelstva 
rozhodnuto úvěr na tuto akci vrátit(splatit) bance, aby se z nevyužívaných 
peněz neplatily úroky. Nynějšího pana starostu čeká mnoho problémů a 
starostí. Věřme, že toto „dědictví“ minulého vedení ustojí a čekejme na 
zázrak, protože díky časové tísni se dá očekávat i vyšší finanční zátěž pro 
obec.  
V oblasti odpadového hospodářství dojde k několika málo změnám. 
Jednou z nich bude zvýšení poplatků za popelnice. V minulosti nebyly tyto 
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poplatky občanů upravovány, ovšem platby za odpady se obci průběžně 
zvyšují. Díky třídění odpadů se sice obci nějaké finance vrací, ani to však 
v dnešní době už není pomoc dostačující. Další změnou bude přistavování 
velkoobjemových kontejnerů pouze jednou v roce. Pro občany obec 
zajišťuje bezplatné uložení takovýchto odpadů na sběrném dvoře 
v Náměšti nad Oslavou za použití karet. Karty je možné si zapůjčit na 
obecním úřadě nebo u zastupitelů. Karty je samozřejmě nutné po použití 
vracet, aby mohly posloužit i ostatním občanům. Tímto vyzíváme občany, 
kteří již delší dobu (několik měsíců) tak neučinili, aby neprodleně kartu 
vrátili na obecním úřadě. Odpadové hospodářství je důležitou záležitostí 
každého společenství a je třeba mu věnovat náležitou pozornost. Neustálý 
tlak na jeho zlepšování se týká nás všech. Pokud tuto problematiku 
pochopíme, můžeme ušetřit své i obecní peníze a tyto peníze použít na 
záležitosti příjemnější. Jakékoli dotazy k problematice odpadů rádi 
každému zodpovíme nebo je, v případě zájmu, možné uspořádat společné 
setkání. 
 
V průběhu dubna jsme měli možnost se zapojit do akce Ukliďme 
Vysočinu. Účast byla velice skromná, a tak je na místě poděkovat těm, 
kteří věnovali svůj čas a přiložili ruku k dílu, aby za ostatní posbírali, co 
nezodpovědně do naší přírody naházeli. 
 



6 
 

Dotace 
V období letošního roku se z programu Podpora obnovy a rozvoje 
venkova kraje Vysočina podařilo zrealizovat čekárnu u autobusové 
zastávky, byla pořízena chatka na uložení zahradního nábytku a 
provedena byla rekonstrukce pergol v areálu obecního úřadu. Byly 
opraveny herní prvky na dětském hřišti a pořízen kamerový systém na 
rozhlednu.  
 

Knihovna 
Výměnný fond třebíčské knihovny, který využíváme, nabízí mnoho nových 
titulů a tak je stálá nabídka knihovny neustále obměňována. Nadcházející 
čas přímo vybízí k odpočinku s dobrou knihou. Na stávající i nové, malé i 
velké čtenáře se těší knihovnice paní Jarošová, která se o naše knihy velmi 
pečlivě stará.  
Knihovna je otevřena ve čtvrtek v sudých týdnech v podvečerních 
hodinách.  
 
 

Lesní hospodářství 
V roce 2022 probíhala v obecních lesích převážně nahodilá těžba, která 
měla za úkol dočistit suché stromy po kalamitě. To bylo nutné stihnout do 
konce roku 2022. 
Část dříví byla zobchodována přes překupníka a zbytek se prodal 
občanům na palivo. Vzhledem ke kvalitě těženého dříví lze toto použít 
pouze na palivo a v nejbližších letech to pravděpodobně nebude lepší. 
Zlikvidovalo se několik starých oplocenek a započaly přípravy na obnovu 
lesních porostů. Doufejme, že bude dostatek kapacit na práci, dostatek 
sadebního materiálu a snad nám pomůže i příroda dostatkem vláhy. 

 
Organizace a spolky           
 
SDH 
Sbor dobrovolných hasičů v naší obci má 24 členů, z toho 6 žen. Byl založen 
15. září 1942, tudíž před 80 lety.  

V březnu 2022 se v Katově konala schůze Osmacupu (soutěž v požárním 
sportu), kde jsme byli od jeho založení pořádajícím sborem. Tato éra, kde 
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jsme dosáhli 2x 1. místo, pro náš sbor končí. Možná přerušení díky 
coronavirovým opatřením, ale také málo soutěžících, nás donutilo tuto 
soutěž opustit a pořadatelství jsme přenechali jiným. 

Okrsková soutěž v požárním útoku  
1. Ocmanice 0:35.81  
2. Jedov 0:44.17  
3. Zňátky 0:47.94  
4. Vícenice- muži 0:51.80  
5. Vícenice- ženy 0:53.18  
6. Náměšť n. Osl. 1:09.65  
7. Sedlec 1:16.19  
8. Naloučany 1:22.69 

Pouťový víkend 

V letošním roce na naši organizaci připadlo pořádání pouti. Rozhodli jsme 
se tuto tradici pořádat tak, jak byla 
obec zvyklá v minulosti. Vše začíná již 
rok předem zamluvením kapely na 
předpouťovou zábavu. Zamluvili jsme 
skupinu Svěrák a později se ukázalo, 
že to byla dobrá volba. Pár týdnů 
předem jsme domluvili stárky a 
kapelu na neděli a vše mohlo začít. V 
pátek jsme jeli pro máju. Bohužel 
pěkné smrky nám zlikvidoval kůrovec 
a tak nám posloužila náletová bříza. 
Stárci nám ji pomohli nazdobit a byla 
přichystaná ke stavění. Od sobotního 
rána začíná chystání areálu a 
odpoledne se májku podařilo ručně 
postavit. Večer se konala předpouťová zábava s předkapelou SHERON a se 
skupinou Svěrák. I Když nebylo zrovna příznivé počasí, dorazilo více, než 
500 lidí. Štěstí přeje připraveným a to také hasiči byli. Až na malé 
problémy s elektrikou se vše zvládlo a spokojenost nebyla jen na naší 
straně. Nedělní průvod obcí a pozvání na posezení pod májku začalo na 
Plackém dvoře. Dům po domě jsme se blížili do areálu OÚ, kde 
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pokračovala pouťová zábava. I v neděli byla účast veliká. Tímto bychom 
chtěli poděkovat stárkům, OÚ Ocmanice a všem co se podíleli.  

Výročí založení sboru  

Jak již víte z úvodu, náš sbor v 
letošním roce oslavil 80. výročí 
založení. Tuto oslavu jsme pojali v 
trochu komornějším stylu oproti 
oslavám před 10. lety. Na slavnostní 
schůzi jsme pozvali kolegy z okrsku a 
zástupce SH ČMS okresu Třebíč.  

V listopadu jsme navštívili na pozvání pana Kudrny a zástupců sdružení 
Junák z Mikulčic nově opravený klub pro děti, na který jsme jako hasiči 
zároveň s lidmi z Ocmanic přispěli po strašné události s tornádem. Všichni 
byli moc milí a vděční, dokonce jsme se mohli zúčastnit sázení ovocných 
stromků před klubem, který byl pro nás velkým zážitkem. 

          Miroslav Borůvka 
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MS Zahrádka-Ocmanice 
Rok 2022 se nesl v duchu postcovidových opatření a tak jako všude, i u 
myslivců se život začal vracet do takřka všedních kolejí. 
Sice nám covidová opatření nedovolila uspořádat tradiční myslivecký ples 
v Zahrádce, ale vše ostatní již proběhlo bez výraznějších omezení. 
Začátkem dubna proběhla střelecká soutěž „O velikonočního beránka“ a 
začátkem června soutěž druhá. Koncem června nás tradičně čekal „Dětský 
den“ se zvěřinovým občerstvením. Přes menší problémy se snad vše 
vydařilo.  
V měsících listopad a prosinec probíhá sezona společných lovů. Na 
jednom z nich, 19. 11., se nám podařilo ulovit celkem16 ks černé zvěře a 
jednoho zajíce. Toto je dosud nejvíce ulovených  
divočáků na společné akci u nás. 
Během roku proběhlo několik brigád a menších střeleckých akcí. 
Samozřejmě jsme se věnovali přikrmování zvěře v zimních měsících a 
přípravě krmiva na další období. V průběhu roku probíhal odlov srnčí 
zvěře a zvěře škodící. Zejména lišky.  
Doufejme, že nadcházející rok bude příznivější nejen pro nás myslivce, ale 
i pro vás všechny. 
Tímto bych vám chtěl za celý myslivecký spolek popřát do roku 2023 
mnoho zdaru, hodně zdraví, dostatek peněz a trošku toho pověstného 
štěstí. 
          Mojmír Balvín 
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TJ Ocmanice 
Sezóna 2021/2022 byla za poslední 3 fotbalová období první, která byla 
kompletně dokončeně a nijak omezena celostátními epidemiologickými 
opatřeními. Předchozí dvě sezóny v různých fázích buď dočasně 
přerušeny, nebo zcela zrušeny. 
Tato skutečnost však neměla výrazný vliv na sportovní výsledky klubu, kdy 
jsme dokázali pouze navázat na trend sezón předchozích. Celková bilance 
sezóny skončila na 5 výhrách, 1 remíze a 16 prohrách, což nám se ziskem 
16 bodů nemohlo stačit na lepší než předposlední místo. Pozitivem a 
zároveň motivací hráčů do další sezóny bezesporu bylo viditelné zlepšení 
v posledních 6 zápasech, kdy jsme dokázali 4 zápasy dovést do vítězného 
konce, a 1 zápas skončil nespravedlivou remízou se Smrkem, který v očích 
i nezaujatého fanouška měl skončit vítězstvím pro hráče Ocmanic. 
Nejlepším střelcem sezóny se stal s 12-ti góly Radek Havlíček. 
V průběhu jara 2022 se do sestavy Ocmanic přidali dva mladí hráči 
z Ocmanic – Adam Balvín a Matěj Holík. 
Na startu sezóny 2022/2023 jsme bohužel nedokázali navázat na závěr 
sezóny předchozí a z celkových 11 zápasů podzimní části jsme dokázali 
vybojovat pouze 7 bodů za 2 výhry a 1 remízu. Za tento bodový zisk nám 
náleží opět pouze předposlední místo po polovině odehraných zápasů. 
Nejlepšími střelci podzimu se stali se 6-ti přesnými zásahy Jakub Balvín a 
Vilém Rous. 
Za zmínku však stojí skutečnost, že aktuální i minulou sezónu vlivem 
několika zraněním, odehrajeme zápas pouze v 11 hráčích bez možnosti 
střídání, což se zajisté promítá na dosažených sportovních výsledcích. 
Nezbývá než doufat, že v jarní části sezóny dokážeme předvedenou hrou 
a dosaženými výsledky naše postavení v konečném pořadí soutěže 
vylepšit. Děkujeme našim fanouškům za přízeň i v zápasech, kdy se nedaří 
a pokusíme se jejich důvěru splatit kvalitní hrou v jarní části. 
          Radek Havlíček 
 

Živnosti v obci  
Nabízíme možnost pro OSVČ naší obce se zde prezentovat, nabídnout své 
služby, výrobky, výpěstky. Prostřednictvím našeho zpravodaje mohou vás 
všechny oslovit. Tímto chceme jako obec podpořit místní výrobce, 
podnikatele. Protože i oni svou činností formují život v naší obci. 
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Společenská rubrika          
 
V roce 2022 se narodili: 

Adéla Juřičková 
Anita Kovaříková 
Izabela Havlíčková 
Rodičům blahopřejeme a dětem přejeme spokojené dětství  
 

Manželství uzavřeli: 
28.5. Eliška Chládková a Zdeněk Doležal 
Přejeme hodně štěstí na společné cestě 

 
Významná životní jubilea oslavili: 

Jaroslava Šmardová 
Jarmila Chmelíčková 
Marie Svobodová 
Miroslav Chmelka 
Bylo nám velkou ctí popřát hodně zdraví a pohody do dalších let. 

 
Přistěhovali se: 

Václav Novák 
Širůček Jiří 
Romana Pavlíková 
 

V letošním roce opustili naše řady:  
v únoru 

paní Božeana Chybová 
pan Josef Dufek 

v červnu 
pan Karel Bojanovský 

v červenci 
pan Stanislav Havlíček 

v září 
pan Josef Kalousek 
pan Josef Žák 

v listopadu 
paní Milada Mičková 
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Dne 15.5.2022 přivítala paní starostka Věra Filipčíková mezi nás nové 
občánky. 
 
Patrik Doležal 
Tomáš Král 
Karolína Glozová 
Amálie Nestrová 
 
 
 
 
 
 
 

 
Dětem přejeme krásné dětství a rodičům hodně trpělivosti a radosti při 
jejich výchově 
 
 
Do první třídy základní školy letos poprvé vstoupili Štěpánka Burianová, 
Anežka Netrdová, Patrik Kovařík a Nikol Báňová. 
Přejeme hodné paní učitelky, a aby se jim ve škole dařilo. 
 
 
Ke dni vydání žije v naší obci 326 obyvatel 
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Kultura 
 
Úspěšnou akcí pro naši obec byla ve dnech 24.5.2022 
- 29.5.2022  Regionální olympiáda dětí a mládeže. 
Devět sportovců naší obce dokázalo získat ve čtyřech 
disciplínách zlatou medaili a v dalších čtyřech medaili 
bronzovou. Nejen úspěchy na stupních vítězů, ale i 
další umístění na čtvrtých, pátých a dalších místech 
ocenila paní starostka při společném setkání 
s pohoštěním na obecním úřadě.  
 
14. května se konalo posezení s harmonikou. 
Zazpívali jsme si za doprovodu harmonik Dua 
Pemčákových. 
 
Jako každým rokem, tak i letos proběhla v naší obci pouť. O její průběh se 
postarali dobrovolní hasiči. Vydařila se předpouťová zábava i pouťové 
odpoledne. 
Prázdniny jsme měli možnost ukončit s kapelou SHERON, která hrála 
k tanci. 
 
Za kulturním zážitkem jsme 
zorganizovali zájezd na 
Slovanskou epopej do 
Moravského Krumlova 
4.9.2022 v 8:00hodin nasedli 
účastníci zájezdu do autobusu, 
který je odvezl do Moravského 
Krumlova. Prvním zastavením 
byla kaple Sv.Floriáma na kopci 
nad městem. Odtud jsme odjeli 
na výstavu Slovanská epopej. 
Unikátní plátna jsou dílem 
Alfonse Muchy a po delší době 
se opět vrátila z Prahy na 
Moravu. Po prohlídce s výkladem jsme si prohlédli náměstí, dali si oběd a 
kávu, každý podle své chuti. 
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Ocmanické dýňobraní - 16. října se sešly děti v prostoru u místního 
pohostinství, aby si společně s rodiči vyřezali dýně. 

Dýně věnovala paní Chmelková a přispěl i pan Burian. Oběma patří velký 
dík. 
 

 
V polovině listopadu jsme se sešli v hojném počtu na začátku obce a 
společně v lampionovém průvodu prošli obcí. Na konci cesty, u místního 
pohostinství, již čekali král s královnou světla a se skřítky pomocníky. 
Každý nositel světla ve svém lampionku byl králem pasován na rytíře 
světla a od skřítků dostal odměnu. Následovalo posezení v pohostinství 
s reprodukovanou hudbou. Každý si mohl opéci špekáček nebo si zakoupit 
výbornou palačinku. Ty v kuchyňce připravovaly šikovné maminky paní 
Jana Balvínová, paní Martina Kazatelová a paní Marcela Šťávová. 
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4. prosince vystoupily ocmanické děti ve vánočním koncertu. Podvečer 
pokračoval na dětském hřišti, kde jsme společně rozsvítili vánoční strom. 
Sváteční adventní náladu jsme doladili pro děti horkým čajem a pro 
dospělé dobrým svařákem. 
 

 
 
5.12. navštívil naši obec Mikuláš s čertem, aby odměnili děti za dobré 
chování, pokárali ty, co občas zazlobili.  
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Z historie             
 
Ohlednutí do minulosti započneme rokem 1948 z obecní kroniky. 
Navážeme na rok 2011, kde nám zpravodaj přiblížil minulost roku 1947. 
V následujících letech bylo ve zpravodajích nahlíženo do kronik školních.  
Rok 1948 
Rok tento začal příznivě, zima většinou mírnější mrazy. V tomto roce 
zavedeny byly obecní dávky z bytů, to jest z každé obytné místnosti 
stanoven poplatek 50 Kč, z provozoven to jest z místností kde provozována 
živnost 100 Kčs, dále také zavedena dávka ze psů, jež obnášela z každého 
psa 80 Kčs i stanoveny ještě také dávky (tak zvané karetné) které měl 
vybírat hostinský, toho času Jan Nevrtal od hráčů karet, dotyčný nechtěje 
míti nepříjemnosti s hráči zavázal se na dávku z karet paušálem, který za 
hráče sám platí a to roční poplatek 400Kčs. Dávky tyto uhrazovat mají 
schodek obecního rozpočtu. Úroda v tomto roce slabá na pícniny, po 
většinu musely býti hlavně jetele na jaře zaorány, výnos žita a pšenice 
jakožto i krmného obilí se částečně zlepšil proti roku minulému. Úřední 
cena chlebovin určena za 1q 400 Kčs, cena brambor raných 210 Kčs, 
pozdních 100-105 Kč za 1q. Také dodávky obilí předepsány plnit, taktéž i 
dodávky masa vepřového i hovězího a ještě dodávky z vodní drůbeže, 
z jedné staré husy předepsáno 8kg hus, dodávka vajec dle roků 
předchozích. Jiří Malach rolník č.4  zaměnil svůj pozemek par.č. 1437(pole) 
podél silnice k Náměšti za obecní pozemek (pole) na Strážném kopci, 
dotyčný rolník vyhověl žádosti uchazečů o stavební místa z toho důvodu  
tuto změnu provedl. Ze dne 22. listopadu t.r. jmenoval místní národní 
výbor při své slavnostní schůzi prezidenta soudruha Klementa Gottwalda 
čestným občanem obce Ocmanic. Provedena rekonstrukce místního obec. 
výboru a také ustanoven byl akční výbor národní fronty. 
Mléka dodáno do sběrny v roce 1947 - 92.065l a v roce 1948 - 74.805 l. 
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Plánované akce pro 1. popoletí 2023       
 
Investiční akce: 
Veřejné osvětlení – v souvislosti s uložením elektrického vedení do země 
Přijetí stálých zaměstnanců obce 
 
Kulturní akce: 
28.1.2023 Obecní ples 
4.3.2023 Masopustní průvod s veselicí 
25.3.2023 Dětský karneval 
Den dětí v ZOO Lešná 
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Informace o obci najdete na stránkách 
www.ocmanice.cz 

www.namestsko.cz 
www.ziveobce.cz 

Informace z pověřeného městského úřadu Náměšť nad Oslavou 
najdete 

na www.mesto-namest.cz 
Další důležité internetové adresy: 
Kraj Vysočina www.kr-vysocina.cz 

www.jaktridit.cz 
Obec má zavedenu elektronickou podatelnu obec@ocmanice.cz 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Zpravodaj vydalo zastupitelstvo obce Ocmanice 
2022 


